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REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 24. SEPTEMBER 2024 

 

Møtetid og -sted: 24.09. 2024 kl 18.30 Quality Hotel Strand 

Til stede: 15 medlemmer og 5 gjester 

Hovedtema: Medisinstudiet på Gjøvik v/instituttleder Heidi Vifladt 

 

President Ursula ønsket alle de frammøtte velkommen. Bursdag denne uka: Odd Magne. 

 

NTNU Gjøvik har 550 ansatte fra hele 50 nasjoner og over 4000 studenter. De tilbyr utdanning på 

bachelor-, master- og doktornivå. De har institutt for helsevitenskap, Institutt for informasjonssikkerhet 

og kommunikasjonsteknologi, Institutt for vareproduksjon og byggteknikk og institutt for design. 

Tverrfaglighet, simuleringsteknikk og digitalisering er gjennomgående prinsipper for all undervisning. 

Universitetet har noen vanskelige utfordringer: 

Utenlandsstudenter har tidligere hatt gratis utdanning i Norge. Nå må de betale. Det påvirker 

tilstrømmingen av utenlandske studenter. 

Budsjettene er barbert. Det gir begrensninger i virksomheten. 

Gjøvik er en lite attraktiv studentby. Noen studier har dermed problemer med å fylle opp plassene. 

 

Institutt for helsevitenskap har 1150 studenter og 150 ansatte. De tilbyr bachelorstudium i sykepleie, 

ergoterapi, radiografi og paramedisin. På masternivå tilbys studium i spesialsykepleie, anestesi-, 

intensiv- og operasjonssykepleie og avansert klinisk allmennsykepleie. 

Søkertallene til sykepleien har gått drastisk ned de to siste årene. Man har fjernet ksrakterkravene for å 

komme inn. Det er ikke så bra. Derimot har f.eks. paramedisin god søkning. Det er et nytt fag so ikke 

tilbys mange plasser. 

Simuleringslab brukes mye i undervisningen. Blant annet har man dokker med mye innebygget 

teknologi til å øve seg på. Studentene er også ute i praksis på sykehusene i regionen. 

 

I dette miljøet skal det nye legestudiet innpasses. Det tas opp 20 studenter pr årskull. De to første årene 

studerer de i Trondheim, og fortsetter deretter på Gjøvik. Alle sykehusene i innlandet vil brukes som 

opplæringssteder. Det vil også komme lokaler til formålet i det nye Mjøssykehuset. 

Denne modellen brukes også i Ålesund, der man kom i gang tidligere enn på Gjøvik. På Gjøvik sto 

man nemlig overfor en hindring som måtte overvinnes. Vår helseregion sogner til Oslo, og dermed er 

våre sykehus knyttet opp mot Universitetet i Oslo. NTNU «invaderer» dermed Oslos revir. I 2016 

startet samtaler om legeutdanning på Gjøvik, og UiO ble alarmert. De ønsket å kjøre en desentralisert 

modell selv. Fylkestinget vedtok et tverrpolitisk vedtak om Gjøviks prosjekt, og det er avsatt midler til 

det på statsbudsjettet for 2024. Dette er etter intenst arbeid, med delegasjoner til Borten Moe og 

Kjerkol. Torvild Sveen har en stor del av æren for at utdanningen kommer i gang. 

 

Behovet for medisinsk fagpersonell er umettelig. Det er et håp at legeutdanning på Gjøvik vil bidra til 

bedre legedekning i Innlandet. 

 

 

Ref: Ola Rongen 

 

 


